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Je kunt van een enkelvoud een meervoud maken door –en 

achter het zelfstandig naamwoord te plakken. Hoor je aan het 

eind van een lettergreep een lange klank, dan gebruik je daar 

maar één letter voor. Hoor je bij het meervoud een korte klank 

aan het eind van een lettergreep? Dan komt er een extra       

medeklinker bij! 

  je hoort:  je schrijft:

bomen [boo | mun]  bo + men = bomen

bommen [bo | mun]  bo+ m + men = bommen

Let op! In veel woorden hoor je een stomme e. Deze spreek je 

uit als [u], maar je schrijft een e.

Onthouden!

bom - bommen

bommen  hutten   blikken  bakken voetballen  vissen   mussen  bessenmollen   klemmen  bloembollen  trappenbarren   torren   sterren   vlaggen pennen  getallen  ongelukken  verschillen 

Meervouden met een korte klank

boom - bomen

Meervouden met lange klank

paden
verhalen
namen
manen
tranen

beren
peren
streken
stenen
benen

bomen
dromen
ogen
poten
kantoren

buren
muren
vuren
uren
schuren

Weet je nog? 

Zelfstandige naamwoorden zijn woorden 
voor mensen, dieren, dingen, plaatsen of 
(eigen)namen. Je kunt voor een zelfstandig 
naamwoord vaak de, het of een zetten.


